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Kolejne spotkanie burmistrza z mieszkańcami już
24 września
2024-09-23

 

Trwa „Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli” burmistrza Michała
Wiśniewskiego z mieszkańcami gminy Konstancin-Jeziorna. Kolejne
spotkanie, poświęcone drugiemu etapowi przebudowy i rozbudowy dróg na
terenie Skolimowa północno-zachodniego, odbędzie się już w najbliższy
wtorek (24 września). Zapraszamy o godz. 18.00 do sali posiedzeń Urzędu
Miasta i Gminy. 

„Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli” okazało się strzałem w dziesiątkę.
Frekwencja na naradach, spotkaniach i warsztatach – organizowanych z inicjatywy
Michała Wiśniewskiego, burmistrza gminy Konstancin-Jeziorna – dopisuje, a osoby w
nich uczestniczące aktywnie zabierają głos w sprawach istotnych dla gminy i jej
mieszkańców, dzięki temu mają realny wpływ na to, co dzieje się w ich miejscu
zamieszkania.
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Drogi w Skolimowie
Kolejne spotkanie burmistrza z mieszkańcami jest zaplanowane w najbliższy wtorek
(24 września). Będzie ono poświęcone planom gminy Konstancin-Jeziorna związanym
z przebudową i rozbudową dróg na terenie Skolimowa północno-zachodniego.
Zostanie na nim omówiony etap 2. inwestycji obejmujący ulice: Kołobrzeską,
Kabacką, Siedlecką, Łomżyńską, Ostrołęcką, Ciechanowską, Toruńską,
Bydgoską, Pilską, Gorzowską i Słupską. Początek o godz. 18.00 w sali posiedzeń
Urzędy Miasta i Gminy. Spotkanie będzie można śledzić na żywo za pośrednictwem
portalu esesja.tv. 

Ponadto w drugiej połowie listopada planowane jest też spotkanie dotyczące
inwestycji związanej z  ulicą Starego Dębu w Czarnowie. Mieszkańcy będą mieli
okazje zapoznać się z planami oraz poznać przyszłego wykonawcę prac.

Udostępnianie przestrzeni
W ramach „Forum wymiany – wiedzy, pomysłów, myśli” odbywają się nie tylko
spotkania, narady i warsztaty, ale udostępniana jest także gminna przestrzeń na
spotkania tematyczne z mieszkańcami. Takie już 3 października o godz. 17.00
organizuje w konstancińskim magistracie firma Profbud, która realizuje inwestycję w
okolicy ul. Kolejowej. Będzie to doskonała okazja, aby wyrazić swoje potrzeby i
oczekiwania dotyczące zapotrzebowania na usługi w okolicy, a także poznać plany
firmy na przyszłość.
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